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Tomko: 

Vzhľadom na to, že pred parlamentnými voľbami bol míting jednej nemenovanej strany 

a jeden nemenovaný poslanec, ktorý sa stal poslancom sľúbil, že nám pomôže, mestu 

Trebišov, ohľadom rekonštrukcii Zimného štadióna. Tak sa pýtam, či by netrebalo s ním sa 

spojiť, lebo on už Trebišovu veľmi pomohol, nebudem ho menovať. Takže, či by nebolo od 

veci osloviť aj pána poslanca.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka rekonštrukcie Zimného štadióna, ja som na takomto stretnutí nebol, čiže nemôžem 

sa vyjadrovať, kto, čo povedal. Zároveň je treba skonštatovať, že rekonštrukcia Zimného 

štadióna si vyžaduje prípravu. Prípravu myslím v zmysle projektovej dokumentácie, nejakých 

konkrétnych činností, ktoré budú musieť byť zahrnuté v prácach na zveľadenie tohto areálu, 

pretože ten má svoju životnosť a zároveň na druhej strane treba povedať aj to, že samostatný 

balík peňazí, či už v rámci ministerstiev alebo v rámci programu, či už Slovenského zväzu 

ľadového hokeja alebo potom priamo  konkrétnych vládnych balíkov neexistuje na zimné 

štadióny. Zimný štadión a jeho budúcnosť, keď sa rozprávame o rekonštrukcii je spojené len 

s viaczdrojovým financovaním. To znamená, musí reagovať na výzvy. Tie výzvy momentálne 

sú podľa nám dostupných informácií pripravované, sú súčasťou nového programovacieho 

obdobia Slovensko. Čiže my, pokiaľ sa chceme zapojiť, potom, čo sa dofinalizuje projektová 

dokumentácia, ktorá je v štádiu prípravy, tak môžeme sa uchádzať ale až na základe výzvy. 

Výzva je smerovaná alebo zameraná na určitú oblasť v prípade verejných budov, alebo 

športovo-rekreačných budov. Vzhľadom na to, že rekonštrukcia Zimného štadióna si vyžaduje 

viacero rekonštrukčných prác, tzn. aj na samotnom exteriéri, opláštenie budovy ale aj na 

technickom zhodnotení, plus na vybavení, je už teraz jasné, že financovanie bude určite 

viaczdrojové. My sa nedokážeme spoliehať na to, čo, kto povie alebo prípadne sľúbi, my sa 

musíme spoliehať na reálne peniaze, ktoré môžu prísť do regiónu, to je prvá vec. Druhá vec, 

musíme byť pripravení na výzvu, pokiaľ takáto výzva bude vyhlásená a potom následne, to je 

už úloha aj vás, poslancov, bude takáto investičná akcia prejednaná na úrovni poslaneckého 

zboru, pretože je  veľký predpoklad, že bude požadovať alebo vyžadovať si aj spoluúčasť 

mesta, ktorá bude na úrovni niekoľkých percent v závislosti od typu výzvy. Buď to bude 

výzva priamo v rámci programovacieho obdobia alebo to  bude výzva možno Slovenského 

zväzu ľadového hokeja, alebo to bude výzva, ktorá spadá do skupiny výziev podpory športu. 

Presne to nebudeme identifikovať zatiaľ, dôležitejšie bude a múdrejší budeme až v momente, 

keď projektová dokumentácia bude na svete a my budeme vedieť, čo v rámci potrebných prác 

vieme získať, alebo čerpať z externých zdrojov financovania. Dôležité je tak, ako to býva 

stále pravidlom, byť pripravení na to projektovo, až vtedy sa môže mesto púšťať do takýchto 

aktivít a čo je podstatné alebo to najdôležitejšie, musia byť na to vyčlenené alebo vypísané 

výzvy, ktoré zatiaľ v takejto podobe vonku nie sú. Čiže, nato sa ešte len čaká. 

 


